
Z  á  p  i  s  n  i  c  a 

z 9. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v  Dúbravách 

zo dňa 27.10.2015 

Prítomní: 

 

Starostka: Elena Grňová 

Poslanci:  p. Bc. Katarína Janoková, Ing. Soňa Matunáková PhD., Emília Remeselníková,       

Jozef Smutný 

Ospravedlnení: Miroslav Kapec, Ondrej Záchenský,  Michal Greguss,   

 

Kontrolór obce: Ing. Ivan Sivok 

Prizvaní: Fy NetSpace  p. Cibuľka 

 

Občania:    20 

 

 Dnešné  zasadnutie  obecného  zastupiteľstva  otvorila  a  viedla starostka obce Elena 

Grňová,  ktorá   privítala  všetkých   prítomných a konštatovala,  že  zasadnutie  obecného  

zastupiteľstva  bolo zvolané podľa zákona SNR  č. 369/90 Zb. o obecnom  zriadení v znení 

neskorších predpisov  a  uznesenia obecnej rady, písomne s uvedením miesta,  času a programu 

rokovania.  Pozvanie bolo doručené včas všetkým pozvaným. 

 Oboznámila  ich s  programom,  ktorým  sa bude  riadiť zasadnutie obecného 

zastupiteľstva. Predložila návrh na doplnenie programu, ktorý bol jednohlasne odsúhlasený. 

 Konštatuje, že obecné zastupiteľstvo  má 7 poslancov, z ktorých je  prítomných  4 

poslancov  a  preto  vyhlasuje zasadnutie obecného zastupiteľstva za uznášania schopné. 

Za zapisovateľa určujem:                  p. Emília Remeselníková 

 

Do návrhovej komisie boli zvolení: 
Ing. Soňa Matunáková, PhD  

 

Za overovateľov zápisnice určujem: 
Jozef Smutný 

 

Program:  

 1.Správa o činnosti obecnej rady od posledného zasadnutia OZ  

 2. Investičné akcie na rok  2016 

 3. Prezentácia firmy NetSpace 2016 

 4. Diskusia  

 5. Schválenie návrhu na uznesenie 

 

 

 

 

 

 



Bod 1/ Správa o činnosti OR od posledného zasadnutia OZ 
 

OR zasadala 2-krát: 

 - Na októbrovom   zasadnutí previedla kontrolu uznesení z posledného zasadnutia OZ, 

konštatovala, že uznesenia sa plnia. Organizačne zabezpečila dnešné zasadnutie OZ 

a prehodnotila otázky, ktoré bude obecnej zastupiteľstvo prerokovávať.  

 

 

                           Uznesenie 32/15 

 

O b e c n é    z a s t u p i t e ľ s t v o 

 

a) b e r i e   n a   v e d o m i e 

 

správu OR od posledného zasadnutia OZ 

b) s ú h l a s í 
 

 s postupom zabezpečovania uznesení   

 

Bod 2/   Investičné akcie na rok  2016 

 

a) Kompostárne  JRK – projekt cez KZ – spolufinancuje obec 5% MAS 89.000,-€ 

b) Rekonštrukcia domu 22- PRV 

c) Rekonštrukcia budovy Iviny – PRV 

d) Prístrešok Hradná –PRV 

e) Detské ihrisko Dúbravy – PRV 

f) Vstup do domu smútku –PRV 

g) Výmena  3ks autobusových zastávok –IROP 

h) Čerpacia stanica na dokončenie kanalizácie  v časti Pažiť 

i) Priestor pred Jednotou – PRV samostatne 

j) Cesty k rodinným domom   Beník, Šmál 

k) Dažďová kanalizácia, chodník dolná časť obce 

l) Výkup pozemkov  na výstavbu RD 

 

                  

 Uznesenie 33/15 

  

O b e c n é    z a s t u p i t e ľ s t v o 

s ch v a ľ u j e 

   Investičné akcie na rok 2016 

 

Bod 3/ Prezentácia firmy NetSpace  

 

Prezentácia firmy NetSpace  vykonal p. Cibuľka  a informoval občanov o zhotovení siete na        

káblovú televíziu, internet, možnosť zapojenia kamerového systému, možnosť vysielania omše 



z rímskokatolíckeho kostola v Dúbravách  a telefón vo výhodnej cene. 

 

 

                           Uznesenie 34/15 

 

O b e c n é    z a s t u p i t e ľ s t v o 

 

   b e r i e   n a   v e d o m i e 

ponuku firmy NetSpace. 

 

 Bod 4/ Diskusia 

  Referuje: p. Elena Grňová, starostka obce   

 

 M. Kamenský – sťažnosť na upchatý mostík pred rodinným  domom  p. Smutného                 

odstránené. 

 p. Šmálová na výstavbu plánovanej ČOV v dolnej časti obce – konzultované so 

starostami obcí, kde ČOV vlastní obec  Stožok, Lovinobaňa  a Lozorno na prevádzku 

ČOV sú vyššie náklady   ako nájomné, ktoré zatiaľ platí  naša obec. Preto obec zatiaľ 

nebude riešiť výstavbu ČOV, 

 p. Marcinek- sa ponúkol, že opravu rigolu si vykoná, ale neprišiel  požiadať aký 

materiál potrebuje. 

 obchod Iviny – Metro – Moja samoška neprichádza do úvahy, nakoľko      kovové  

regále, chladničky s vitrínou. Jednanie s p. Kucmikovou  zástupkyňou firmy SAMA. 

 pani starostka zaslala žiadosti na SAD  ohľadne úpravy cestovného poriadku ranných 

spojov  Dúbravy –Zvolen a  Iviny -Hradná a poobedňajšieho spoja Hradná –Iviny o 

16,45hod. 

 komunálny odpad  v Ivinách – boli vyhotovené  letáky do schránky pre občanov 

ohľadne    ceny  smetí na základe žiadosti Ing. Matunákovej , PhD.      

 OZ prijalo uznesenie o zapojení  do projektu  kompostárni  pre každú domácnosť 

a súhlas so spolufinancovaním  2808,-€. 

 OZ čestné prehlásilo, že podľa parg. 138/91 prešla budova v rok 1991 z vlastníctva          

štátu  do vlastníctva obce. 

Jozef  Smutný navrhol vysýpanie stavebného odpadu za poplatok 

Ing. Matunáková PhD. žiadala:  autobusové spoje zmena cestovného poriadku do Ivín 

- vyhotovenie 5 drevených búdok na odkladanie posypu na cesty v Ivinách 

- Želobudza kosenie pri zástavke, p. Gál proti hluková stena od firmy AGROSEV 

-vyčistenie potoka od Ivín od stromov, ktoré sú narastené v ňom 

-obnovenie internetovej stránky v MŠ 

-žiadala riešiť v  Hradnej- vysýpanie smetí pri ceste do Očovej, k.ú. Očová 

Bc. Janoková  navrhla prípravu silvestrovského posedenia zaistenie hudby, príprava 

Mikuláša a vianočnej kapustnice 

p. Stiefel navrhol spomaľovač v Hradnej  a Dúbravách a odstránenie močiara  v Želobudzi. 

p. Ján Smutný upozornil na obecné cesty, ktoré vznikli po komasácií pozemkov a ich 

udržiavanie  a vysýpanie smetí v Hradných. 

 

 

 

 



Bod 5/ Návrh na  uznesenie 

Ing. Matunáková PhD.  - predseda návrhovej komisii predniesla návrh na schválenie uznesení 

z dnešného zasadnutia. 

 

Uznesenia boli schválené. 

(Ing. Soňa Matunáková PhD,   Jozef Smuný, Bc. Janoková, Emília Remeselníková  ),  

 

proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0 

 Keďže  viac pripomienok  a návrhov  zo strany  prítomných nebolo, starostka  

poďakovala  za  účasť  a  zasadnutie  obecného zastupiteľstva ukončila. 

 

I. Overovateľ: 

Jozef Smutný 

 

                  II. Overovateľ: 

                                                                                                Elena Grňová 

                                                                                                starostka obce 

 

 


